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) SEE inst;IESEXED o ins.IEE
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) SEE eis. >;EEN)EXEinv nt
Onderwerp: FW: Gesprek met Fieldlab evenementen

Even de stand van zaken tav de Fieldlabs met jullie delen.

oan)heeft voor morgenmiddag een gesprek laten regelen.
on

Li
is er een gesprek met de minister-president en de initiatiefnemers van de Fieldlabs. Ik begrijp dat

aar in ieder geval bij is.

Er moet een annotatie naar[IEEvan AZ.

In het MT even besproken.
- Afgesproken om EENaan te haken ivm testen.

- Als grondhouding nadruk te leggen dat we heel graag willen dat er onder goede voorwaarden evenementen mogelijk
worden.

- Datik

von
van EZK ga bellen. Even afstemmen wat [EEA Eme heeft besproken.

- Inhoudelijk: plan moet beter; in december starten is niet erg reel. Starten in regio’'s die in zorgelijk zitten.

Graag een vooroverlegje.
wil jij dat plannen met [EEE Is het handig dat jij ook sanschuit: [EEE

Groet,

51.2e¢

saad 51.20 ) JERE minvws.nl>
Verzonden: donderdag 26 november 2020 17:55

Aan: [ERED minvws.ni>

Onderwerp: Gesprek met Fieldlab evenementen

Zoals je wellicht weet doe ik onder meer het dossier Evenementen bij PDC. Groot onderdeel van dit dossier wordt momenteel

gevormd door voornemen van de branche om Fieldlabs te organiseren. Pilotevenementen waarbij, in een gecontroleerde

omgeving, onderzoek gedaan moet worden over hoe bezoekers zich houden aan de maatregelen, waarop gelet moet worden bij
het veilig organiseren van evenementen in de toekomst, etc.

Ze hebben hiervoor een onderzoeksopzet opgesteld die is beoordeeld door het RIVM. Het RIVM is echter zeer kritisch. In een

bestuurlijk overleg met MVWS, MMZ, Minister OCW en Staatssecretaris EZK is dit advies teruggekoppeld en daarbij aangegeven

dat er helaas niet op korte termijn gestart kan worden met deze Fieldlabs. Je snapt, de organisatie achter deze Fieldlabs was

hierover zeer teleurgesteld.

De organisatie achter Fieldlabs heeft inmiddels een brief gestuurd waarin ze hun teleurstelling uiten en ook aangeven dat ze
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teleurgesteld zijn in de wijze waarop het ministerie van VWS zich volgens hen opstelt jegens hen (bijgaand ook deze brief van

gisteren, waarop overigens nog een reactie gegeven dient te worden).

lk hoor van mijn contacten hij de NCTV dat de organisatie achter Fieldlabs het op prijs zou stellen om een keer in gesprek te gaan

met het ministerie van VWS. Ik ben daar graag toe bereid om te luisteren naar hun grieven, uit te leggen waarop wij ons baseren

en aan te geven hoe wij er naar kijken BEER oaf aan dat prima te vinden enBES. ook akkoord onder het motto “als je mot

hebt moet je praten. Niets doen is ook zo laf”. [EEE gaf daarbij wel aan dat we even intern moesten kijken wie er met mij in die

WebEx call zit waarbij ze aan jou, [ERE of de FE dacht. [XE ear aan dat ik jou daarvoor kon benaderen. Vraag is dus: wil jij

samen met mij dat gesprek in? Ik spreek je er uiteraard graag van tevoren op in!

Het zou mooi zijn als we maandag of dinsdag dat gesprek zouden kunnen hebben (morgen dus de uitnodiging versturen) en de

NCTV zou ook graag aan willen haken bij dat overlegje. Vraag is dus ook, als je dat zou willen, kan jij dan maandag of dinsdag?

Hoor het graag, groet!
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